
zAprsrrce
z tO. zasadnutia Finan6nej komisie pri Mestskom zastupitefstve

v Zlatfch Moravciach konanej dia 12. okt6bra 2O15

Pr[tomn[:
PaedDr. Klaudia lvanovi6ov6, MVDr. Marta Bal62ovA, PharmDr. JUDr. lvona Vicianov6, Mgr. Roman Sira, lng. Erika
Gr6czov6, Henrieta Hold, MBA, lng. lveta Szobiov6

Nepritomnf: lng. Michal Borkovid, hlavnf kontrol6r mesta

Prizvan[ a hostia:
lng. Serafina Ostrihoilov6, prim6torka mesta

JUDr. Katarina P6lenikov6, prednostka MsU
lng. Ren6ta Kordo5ov6, ved[ca oddelenia miestnych dania vym6hania pohl'ad6vok

lng. lvana Va5kovicov6, referent pre BOZP a PO
Simona Holubov6, poveren5 vedenim MSKaS
JUDr. lng. Martin Cimr6k, LLB, poverenf vedenim MsN
Mgr. Eva Bielikov6, riaditel'ka MS Slnedn6
lng. Miroslav Slos6r, poverenf vedenim ZSm a TSm
Mgr. Peter Sendlai, povereny vedenim SluZbyt m.p.
lng. Milan Kab6t, z6stupca Rady Skoly pri MS Slnedn5
lng. Marianna Tonkovicov6

JUDr. AlZbeta Esterkov6, poslankyna MsZ

RNDr. Jozef PaluSka, poslanec MsZ

Program:

1. Otvorenie

2. N6vrh V5eobecne z6vdzn6ho nariadenia mesta Zlat6 Moravce e . ...12015 o miestnych daniach
3. N6vrh Dodatku c. 2 k Vieobecne z6vdzn6mu nariadeniu mesta Zlat6 Moravce o poplatku za komundlne odpady

a drobn6 stavebn6 odpady na 0zemi mesta Zlat6 Moravce
4. Ziadosf prispevkovej organiz6cie Mestsk6 nemocnica prof. MUDr. Rudolfa Korca, DrSc, Zlat6 Moravce o naujrsenie

prispevku na rok 2015
N6vrh na postup pred zadatim transformScie Mestskej nemocnice prof. MUDr. Rudolfa Korca, DrSc. Zlat6 Moravce
N6vrh na zmenu rozpodtu prispevkovej organiz6cie Mestsk6 skedisko kultrlry a Sportu, p. o. Zlate Moravce na rok
201 5 rozpodtoufm opahenim d. 3/201 5
Ziadost Materskej Skoly Slnedn6 na financovanie vybudovania detsk6ho ihriska
Z6kladne vfchodiskov6 ukazovatele ndvrhu rozpodtu Mesta Zlat6 Moravce na roky 2016 ai2018
N6vrh na zmenu rozpodtu Mesta Zlat6 Moravce na rok 2015
Ndvrh Dodatku d.4 na novelizdciuVZN mesta d. 1112013 ourceni r475ky dot6cie na prev6dzku amzdy na Ziaka
z6kladnej umeleckej Skoly, dieta materskej Skoly a Skolskjrch zariadeniso sidlom na 0zemi mesta Zlat6 Moravce

11. N6vrh Dodatku c. 4 na novelizSciu VZN mesta e .512011 Zisady hospod6renia s majetkom mesta
12. R6zne

13. Diskusia

14. Zdver

K bodu 1:

Ofirorenie
Rokovanie komisie ofuorila o 15.00 hod PaedDr. Klaudia lvanovidov6, predsedkyna komisie, ktord privitala dlenov
komisie a ostatnlch pritomnfch na rokovani komisie. Kon5tatovala, Ze komisia je uzn65ania schopn6, pritomni s( vsetci
dlenovia komisie.

Zdroveir navrhla vypodut vysvetlenie od lng. lvany Va5kovicovej, ktor6 bola prizvan6 na finandnf komlsiu
ohl'adne vyjadrenia sa k probl6mu k predraZenej ridrZbe vftahov v DOS, o dom sa zmienil Mgr. Sendlai na
predch6dzajucej komii. Dodatodne boli prizvani na zasadnutie komisie aj Mgr. Peter Sendlai a lng. Miroslav Slos6r, aby
sa vyjadrili k tomuto probl6mu.

Dala hlasovat o programe zasadnutia komisie s doplfiujricim bodom " Vysvetlenie probllmu ohtadom revizii a
pravidelnej prehliadky vltahov v budove DOS " v bode R6zne:
Hlasovanie:
za'. 6 (Marta BalllovA, Klaudia lvanovidov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika Grile:ovil, Henrieta Hol6)

5.

b.

7.

8.

9.

10.
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proti: 0
zdrZal sa: 0

Program rckovania bol schv6len!'.

K bodu 2:

Nivrh V5eobecne z6vizn6ho nariadenia mesta ZIat6 Moravce i. .../2015 o miestnych daniach
K tomuto bodu rokovania bola prizvani lng. Ren6ta KordoSov6, ved0ca oddelenia miestnych dani a vymShania
pohtadivok MsU, ktor6 predniesla zmeny r nivrhu VZN o miesnych daniach. V nivrhu je miestna dai ia psa v
dom6cnostiach, ktor6 s[ v bytovfch domoch navrtrnuti vo vfSle 25 eur, predtfm bolo 35 eur za jedn6ho psa. PredloZila
aj prchtad porovnania sadzieb dane za psa v infch mestich. Dalej vysvetlila n6vrh na oslobodenie od dane, v khrom je
zahmuti aj poZiadavka finandnej komisie na oslobodenie psa prewat6ho z ritulku po dobu 12 mesiacov a podala
vysvetlenie k vyrubovaniu dane 4 v 1.

RNDr. Palu5ka - dai za psa nem6 pre dailovnikov zmysel, urobilo sa niedo pre psldkarov? Navrhol zniZif dai za psa v
rodinnom dome na 5 eur rodne. Od6vodnil to tfm, Ze tieto psy s0 doma, nechodia na verejn6 priestranstvi. Navrhol, aby
sa do $ 3 zapracovalo oslobodenie dane za psa pre d6chodcov, ktori s0 osamelo lijtci ad6chodok je jedinfm zdrojom
ich prijmu, dalej pre aktivneho dlena kynologick6ho klubu, resp. zni2enie dane o 50%, odOvodnil to t!'m, Ze Kynologickf
klub spolupracuje s Mestom a bezplatne robi r0zne vysttpenia.

Dr. lvanovidovil - podporila n6vrh p, Palu5ku a dala hlasovat o predloZen!,ch n6vrhoch.

uzNEsENtE i. 86t2015
Finandn6 komisia odporuda zapracovat do nivrhu VSeobecne zhudznbho nariadenia mesta Zlat6 Moravce d. .../2015
o miestnych daniach:

a) odpustenie dane za psa pre dOchodcov nad 70 rokov, ktori s[ osamelo Zijrici a dOchodok je jedinfm zdrojom ich
prijmu

Hlasovanie:
za: 6 (Marta Bal6iov6, Klaudia lvanovidov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika Griczovi, Henrieta Hol6)
proti: 0
zdrZal sa: 0

N6vrh bol jednomysefne schvilen!,.

UZNESEN|E d.87/2015
Finandn6 komisia odpor1ca zapracovaf do ndvrhu VSeobecne z6vdzn6ho nariadenia mesta Zlat6 Moravce d. .../2015
o miestnych daniach odpustenie dane za psa pre aktivneho dlena kynologick6ho klubu.
Hlasovanie:
zai 5 (Marta Bal5Zov6, Klaudia lvanovidovi, Roman Sira, Erika Griczovd, Henrieta HoH)
proti: 0
zdrlal sa: 1 (lvona Vicianovir)
N6vrh bolschv6len!'.

Predsed$ila komisie dala hlasovat o nivrhu Dr. Palu5ku na zniZenie sadzby dane za psa v rodinnfch domoch zo 6 eur
rodnena 5 ew rodne.
Mgr. Sira - nesrihlasis n5vfiom, odporuda radiej niedo urobit pre psidkarov
Prim6torka - prihov6rala sa za zniZenie dane za psa, aby Mesto niedo ajtak!,mto spdsobom urobilo pre psidkarov.

Nivrh za hlasovanie sadzieb dane za psa a to rodinnf dom 5 eur rodne, byt 25 eur rodne, pr6vnick6 osoba 25 eur
rodne:

Hlasovanie:
zai, 2 (Klaudia lvanovidovi, lvona VicianovA)
proti : 2 (Marta Bal62ov6, Erika Grfrczov6)
zdrZalsa: 2 (Roman Sina, Henrieta Hol6r)

Nivrh nebol schvilen!,.
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N6vrh za hlasovanie sadzieb dane za psa a to rodinnf dom 6 eur rodne, byt 25 eur roine, privnickd osoba 25 eur
rodne:

Hlasovanie:
za'. 3 (Klaudia lvanovidovi, lvona Vicianovi, Henrieta Hol6)
proti : 2 (Marta Bal6Zov6, Erika Graczovi)
zdrZalsa: 1 (Roman Sina,)

Nivrh nebol schvilen!'.

Mgr. Sira - vyjadril nespokojnost s uvedenim, 2e takto sa veci nerie5ia, materiAl nie je dobre pripravenf. Ked sa niedo

navrhuje, treba to aj zd6vodnit so zd6dodnenim, 2e prijmy sa predpokladajri v takej a takej v!'5ke, vo vfdavkoch treba
vymedzit na do budri puZit6, napr. v tomto pripade na ko5e a vrecki na exktementy.

Nivrtr za hlasovanie sadzieb dane za psa a to rodinnf dom 6 eur rodne, byt 30 eur rodne, privnick6 osoba 30 eur

rodne:

Hlasovanie:
za'. 1 (Klaudia lvanovi6ov6)
proti : 1 (ErikaGr6czovi)
zdrZalsa: 4 (Marta BaliZov6, Roman Sira, lvona VicianovS, Henrieta Hol6)

Nivrh nebol schvilenf.

N6vrh za hlasovanie sadzieb dane za psa a to rodinn!'dom 6 eur rodne, byt 35 eur rodne, privnicki osoba 35 eur rodne:
Hlasovanie:
za: 4 (Marta Bal62ov6, Roman Sira, Erika Gr6czovi, Henrieta Hol6)
proti: 0

zdrZalsa: 2 (Klaudia lvanovidov6, lvona Vicianovi)
Nivrh bolschvilen!'.

uzNEsENrE d.88/2015
Finandn6 komisia odporuda:

a) sadzby dane za psa nasledovne: v rodinn!'ch domoch 6 eur rodne, v domAcnostiach, ktorf sri v bytovfch domoch
35 eur rodne, v chovnom priestore, ktor!'vlastni prSvnickir osoba alebo podnikatel35 eur rodne

b) aby 30% z miestnejdane za psa bolo pouiitfch na n6kup ko6ov a vreciek na psie exkremeng
Hlasovanie:
za'. 6 (Marta Bal62ov6, Klaudia lvanovidov6, lvona Vicianovi, Roman Sira, Erika Gr6czov6, Henrieta Hol6)
proti: 0

zdrZal sa: 0
Uznesenie bolo jednomysefne schv6len6.

lng. Kordo5ovi - uviedla da5ie zmeny v predloZenom nivrhu VZN tfkaj0ce sa dane z verejn6ho priestranstva uveden6 v
predloZenfch tabulkiich d. 1 a d. 2. Zmeny sa tfkaj0 sadzieb za dafl z verejn6ho priestranstva za rozkopivky velkfch
spolodnosti, napr. ZSE by musela zaplatif za 1 dei 60.000 eur a to z d6vodu, Ze boli vysok6 sadzby. Oddelenie
vfstavby predloiilo nivrh na nove sadzby rozdelen6 na pamiatkovri zonu a ostatn6 dasti mesta. Doteraz neboli
probl6my, nemali sme rozkopivky vid5ich rozmerov alebo velk!'ch spolodnosti.
Nivrh sadzby dane za uZivanie verejn6ho priestransfua, konkr6tne rozkop6vka verejneho priestranstva pre privniek0
osobu je navrhnutA vo vf5ke 10 eur/m2ldeil v pamiatkovej z6ne mesta a 7 eurlm2/defi v ostatn!,ch dastiach mesta.

Predsedkyia komisie dala hlasovat za predloZen!' nivrh dane za uZivanie verein6ho oriestransfua a sadzieb teito dane.
Hlasovanie:
za'. 6 (Marta Bal6Zov6, Klaudia lvanovidovA, lvona Vicianovi, Roman Sira, Erika Griczovi, Henrieta Hol6)
proti: 0

zdrZal sa: 0
PredloZenf n6vrh bol jednomyselne schv6lenf .

Komisia dalej prerokovala n6vrh dane za neWhem6 hracie pristroie.
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H. Hol6 - uviedla, 2e do tejto dane patria aj Sipky a oni ako obdianske zdruZenie poskytujri moZnosf hrat Sipky bezplatne
a nenaila medzi oslobodeniami tejto dane oMianske zdruZenia. lch OZ organizuje sttaZe, reprezentuje mesto, z tohto
d6vodu navrhla, aby obdianske zdruZenia, ktor6 sa podietajfi na rozvoji Sportu v meste a Korfch predmet dinnosti
priamo s[visi so Sportom boliosloboden6 od platenia dane za nev!'hem6 hracie pristroje.

Fllasovanie za predloZenf nAv*r:

zai 4 (Marta Bal6Zovi, Klaudia lvanovidov6, Erika Gr6czov6, Henrieta Hol6)
proti: 0

zdrial sa: 0
nehlasoval: 1 (lvona Vicianovir)

Predlgienf n6vrh bol schvilenf .

Mgr. Sira nebol pritomnf v rokovacej miestnosti podas hlasovania.

K bodu 3:

Nivrh Dodatku 6. 2 k Vieobecne zivizn6mu nariadeniu mesta Zlat6 Moravce o poplatku za komunilne odpady
a drobn6 stavebn6 odpady na rizemi mesta Zlat6 Moravce
K tomuto bodu rokovania bola prizvani lng. Renita KordoSov6, vedtca oddelenia miestnych dani a vym6hania
pohfadivok MsU, ktori predniesla zmeny v n6vrhu na Matokd. 2 k VZN.

JUDr. Esterkovi - navrhla zjednotit sadzbu poplatku za vietky odpadov6 nidoby, lebo podla toho ako je VZN nastaven6

tgraz platia vetkoodberatelia menej ako ti, do maj[ meniiu nSdobu. Uviedla, 2e na tomto n6vrhu bude trvat.
Ulavy pre d0chodcov nad 62 rokov navrhla zachovaf.
H. Hol6 - vyjadrila nespokojnosf so skutodnostou, Ze materi6ly boli neskoro predloZen6, nestihla si ich prcStudovat,

nepozni stlvislosti s predch6dzajricimi veziami VZN. Ziada doloZit k materiAlom aj p0vodn6 VZN, ked sa predklad6

nAvrh dodatku a tieZ prehlad, ak6 boli prcdtfm sadzby a ak6 sadzby sri navrhovan6.

Komisia prijala nasledovn6 uznesenie:
UZNESENTE i. 89/2015
Finandni komisia odporudila:

a) prclo2if Niivrh Dodatku d. 2 k V5eobecne ziviizn6mu nariadeniu mesta Zat6 Moravce o poplail<u za komun6lne
odpady a drobn6 stavebn6 odpady na uzemi mesta ZaG Moravce na nasledujrice zasadnutie komisie s tim, 2e
bude dopracovan6 zjednotenie sadzby poplatku za vietky odpadove n6doby.

b) zachovat'ploin6 0[avy pre dOchodcov nad 62 rokov
Hlasovanie:
za'. 6 (Marta Bal62ov6, Klaudia lvanovidovi, lvona Vicianovi, Roman Sira, Erika Gr6czov6, Henrieta Holi)
proti: 0
zdrialsa: 0

Uznesenie bolo jednomyselne schv6len6.

Komisia prijala nasledovn6 uznesenie:
UZNESEN|E i. 90/2015
Finan0ni komisia odporutila predlo2if na nasledrice rokovanie finandnej komisie n5vrh na zv!'Senie dane z
nehnutefnosti.
Hlasovanie:
za'. 6 (Marta Bal62ov6, Klaudia lvanovidov6, Roman Sira, Erika Gr6czov6, Henrieta HolS)
proti: 0
zdrialsa: 1 (lvona Vicianovdr)

Uznesenie bolo jednomyselne schv6len6.

K bodu 4:

Ziadosf prispevkovej organizicie Mestski nemocnica prof. MUDr. Rudolfa Korca, DrSc. Zlat6 Moravce
o navfienie prispevku na rok 2015
Na rokovanie k tomuto bodu programu bol prizvanf JUDr. Cimr6k, poveren!, vedenim mestskej nemocnice, ktorf
predloZil Ziadosf na dofinancovanie nemocnice vo rrfike 50.000 eur formou zv!'Senia prispevku od zriadovatefa.
Uviedol, Ze prispevok na rok 2015 bol u2 vyderpan!', zivizok vodi sociilnej poisfovni bol zniZenf na 163.000 eur podfa
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zoznamu dlZnikov na str6nke SP zo dna 09.10.2015, je to aktudlny stav k 28.09.2015. Mesadn6 odvody m5 nemocnica
pribliZne 53.000 eur.

Dr. lvanovidov6 - do sa stane, ak finandn6 prostriedky nemocnica nedostane?
JUDr. Cimrdk - v tom pripade nebudri uhraden6 odvody do soci6lnej poistovne

Komisia prijala nasledovn6 uznesenie:

UZNESEN|E d.91/201s
Finandn6 komisia odporucila hl'adat finandn6 prostriedky na dofinancovanie mestskej nemocnice na zvfsenie prispevku

z rozpoctu zriadbvatel'a.

Hlasovanie:
zai 6 (Marta Bal6Zov6, Klaudia lvanovicov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika Gr6czov6, Henrieta Hol6)
proti : 0

zdrZal sa: 0

Uznesenie bolo jednomysel'ne schv6len6.

K bodu 5:

N6vrh na postup pred zaiatim transformicie Mestskej nemocnice prof. MUDr. Rudolfa Korca, DrSc. Zlat6
Moravce
Na rokovanie k tomuto bodu programu bol prizvani JUDr. Cimr6k, poverenf vedenim mestskej nemocnice, ktory
uviedol, Ze pre mesto je ne0nosn6 financovanie MsN. Do komisie bol predloZeny jeho n6vrh, ktonf bol uZ prerokovan!'v
soci6lno-zdravotnej komisii dila 08.10.2015. Od spolocnosti AGEL pri5iel na mesto dfra 28.09.2015 list so Ziadostou,
aby si mohli urobif v nemocnici audit, prim6torka mesta vyjadrila s0hlas. Spolodnosf AGEL previidzkuje nemocnice v
Kom6rne, Krupine, Levoci a vo Zvolene. Zatial'sa nevyjadrili, di chc[ nemocnicu odk(pit, prenajat alebo do pl5nuj0.
V r6mci mOjho materi6lu je aj moZnost odpredaja nemocnice ako jedna z moZnosti rie5enia.

JUDr. Esterkov6 - m6te na mysli konkrdtneho kupcu?
JUDr. Cimr6k - nie, myslel som to ako jednu z moZnosti rie5enia
Dr. lvanovidov6 - poZiadala JUDr. P6lenikov0, aby preditala list od spolodnosti AGEL
JUDr. P5len[kov6 - Dr. Milan Lecke5i zo spolodnosti AGEL oslovil pani prim6torku a prejavil zSujem o rokovanie
ohl'adom prev6dzkovanla nemocnice. PoZiadal o umoZnenie vykonania ekonomick6ho auditu v mestskej nemocnici.
Pani prim6torka odpovedala pisomne a s0hlasila s poskytnutim podkladov k vykonaniu auditu.
MVDr. Bal5ZovA - za tejto situ6cie, ked' m6me potenci6lneho zSujemcu by som nes0hlasila s vyhlSsenim obchodno-
verejnej s0taZe na odpredaj nemocnice
JUDr. Cimr6k - ved' aj spolocnost AGEL sa m0Ze prihl6sit do obchodno-verejnej s0taZe, nemusi sa vybrat Ziaden
uch6dzad, ked'nebud0 vyhovovaf ponuky. MsZ je pl6novan6 na 19.11.2015, na tomto zasadnuti sa m0Ze schvdlit
vyhl6senie verejno- obchodnej sffaZe, o takomto n6vrhu som informoval z6stupcov spolodnosti AGEL. NajbliZ$i rok
urdite zostane nemocnica na krku mestu, pritom MsN melie z posledn6ho, budovy, k0renie, technick6 vybavenie je v
katastrof6lnom stave.

H. Hol6 - ak6 konkr6tne materi6ly Ziadaju zo spolodnosti AGEL predloZit?

JUDr. Cimr6k - majetok, vn0torn6 infra5trukt[ra, Strukt0ra a podet zamestnancov. Uviedol, Ze osobne nemusim byf
pritomnli na rokovaniach so spolodnosfou AGEL, MsZ m0Ze urdif komisiu,
JUDr. EsterkovS - m5m pocit, Ze ide o casorrf nStlak z Va5ej strany. Ako by prebiehal predaj a co so z6viizkami?
JUDr. Cimr6k - materi6l ma byf prerokovanf v komisi6ch do konca tohto tiZdha. Na bud0ci tliZdei bude zvolan6
pracovn6 stretnutie za [casti vedenia mesta a poslancov MsZ.
Mgr. Sira - mesto na to nem6, aby drZalo nemocnicu, AGEL je krok vpred. Chcem sa spytat, obchodno-verejn[ sutaZ by
sme aj tak vyhltisili aZ 19.11.2015 a ak sa spolocnost AGEL vyjadri pred t'.imto terminom, aj tak navrhujete vyhl6sit OV
s0taZ?

JUDr.,Esterkov6 - myslite si, Ze sa niekto prihl6si na OV s0taZ na k0pu nemocnice?
Mgr. Sira - vyhl6senim OV s0taZe sa moZno ozve aj Svet zdravia, oni zdujem maj0 ale za inyich podmienok
lng. Gr6czovd - olSzka poloZen6 na JUDr. Cimr6ka - preco ste nepredloZili n5vrh na OV s[faZ v aprili?
JUDr. Cimr6k - predloZil som in! materi6l na transformSciu nemocnice a doteraz som nedostal Ziadnu odpoved'. Teraz
sa nemocnice pred6vaj0, zaciatkom roka som e5te nebol presveddeni, Ze by bola OV sUtaZ rlspe5nS. Napriklad Svet
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zdravia mA z6ujem o nemocnice v Topol6anoch, Leviciach, k0pili Medisimo v Bratislave. Trh sa deli medzi Svet zdravia
a Agel a e5te zop6r jednotliuli'ch poskytovatelbv.

JUDr. Esterkov6 - ako stojite so zmluvami so zdravotnymi poistovnami?

JUDr. Cimr6k - so ZP Union a D0vera sri zmluvy na dobu neurditri, so VSZP dohadujeme podmienky kaZd6 3 mesiace.
VSZP nem6 v pl6ne ruSif Ziadne zmluvy s nemocnicami, aspof, do volieb urdite nie, do bude po vol'b5ch nikto nevie
predpokladat.

JUDr. Esterkovd - do kedy m6te podpisan0 zmluvu s nemocnicou na pr6vne sluZby a kto ju podpisoval

JUDr. Cimr6k - zmluva plati do 25.12.2015, do kedy plati aj moje poverenie na riaditel'a, podpisal som ju ja za MsN a
mOj otec za AK Cimr6k s.r.o..

Komisia prijala nasledovn6 uznesenie:

UZNESENIE 8.9212015
Financn6 komisia:

a) vzala na vedomie N6vrh na postup pred zadatim transform6cie Mestskej nemocnice prof. MUDr. Rudolfa Korca,
DrSc. Zlat6 Moravce

b) odporuiila, aby vSetky materi6ly poZadovan6 spolodnostou Agel boli poskytovan6 tejto spolodnosti
prostredn[ctvom zriadbvatel'a

Hlasovanie:
za'. 6 (Marta BalAlovA, Klaudia lvanovi6ov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika GrAaov6, Henrieta HolS)
proti : 0

zdrZal sa: 0

Uznesenie bolo jednomysel'ne schv6len6.

K bodu 6:

N6vrh na zmenu rozpodtu prispevkovej organizicie Mestsk6 stredisko kultriry a Sportu, p. o. Zlat6 Moravce na
rok 2015 rozpodtouim opatrenim 6. 3/2015
Na rokovanie k tomuto bodu programu bola prizvan6 p. Simona Holubov5, poveren6 vedenim MSKaS, ktor6 predniesla
materiSl a uviedla, Ze t'fmto n6vrhom o.i. predch6dzaj0 nedostatkom, ktor6 im vytkol audit.

Finandn6 komisia prijala nasledovn6 uznesenie:
UZNESENTE d. 93/2015
Finandn6 komisia odporhia schv6lif N6vrh na zmenu rozpodtu prispevkovej organiz6cie Mestsk6 stredisko kultury
aSportu, p. o. Zlat6 Moravce na rok 2015 rozpodtovym opatrenim d.3/2015 a predloZit ho na rokovanie mestsk6ho
zastupitelstva bez pripomienok.

Hlasovanie:
zai 5 (Marta Bal6Zov6, Klaudia lvanovidov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika Gr6czov6)
proti : 0

zdrZal sa: 0

Uznesenie bolo schv6len6.
Henrieta Hol6 nebola pr[tomn6 podas hlasovania.

K bodu 7:

Ziadost Materskej Skoly Slnedn6 na financovanie vybudovania detsk6ho ihriska
Na rokovanie k tomuto bodu programu boli prizvani Mgr. Eva Bielikov6, riaditel'ka MS, lng, Milan Kab5t, z6stupca Rady
Skolypri MS SnednS a lng. Marianna Tonkovidove za rodidov,
Mgr. Sira - pital sa na pl6novanf kamerouf syst6m v are6li Sk0lky
lng. Kabiit - mOZe byf aj napojenie na pollciu, vstup bude fungova( na karty, pridom navrhujeme poplatok za kafi z
d6vodu, Ze I'udia maj[ inyi pristup k tomu, za 6o platia ako zato, do je zadarmo
MVDr. Bal62ov6 - ako bude fungova! prev6dzka MS, park a ihrisko bude pristupn6 pre v5etkfch?
Mgr. Bielikov5 - podas prevSdzky trlS nuOri tieto priestory len pre potreby 5k6lky, po prev6dzke bude ihrisko otuoren6 k
dispozicii pre verejnost. V celej mestskej dasti Chyzerovce nie je tak6to zariadenie pre deti.
Mgr. Sira - ocefrujem t0to my5lienku, ale budete mat tro5ku probl6m s neporiadkom
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MVDr. Bal62ovti - pftala vysvetlenie k financovaniu, podl'a n6vrhu je 3.000 eur dar, od mesta Ziadate b.800 eur a
niektor6 prdce urobia rodidia svojpomocne

Finandn6 komisia prijala nasledovn6 uznesenie:
UZNESENIE 6.94/2015
Finandn6 komisia:

a) odporuea spolufinancovaf realiz6ciu projektu "Obnova are6lu a zfuhrady Materskej Skoly Slnedn6" vo vjrske b.800
eur z rozpodtu mesta

b) neodpor(tia zahrnff do n6vrhu rozpodtu mesta na rok 2016 vldavky na projekt "Obnova areSlu a zilhrady
Materskej Skoly SlnednS" vo vy5ke 16.000 eur. T6to poZiadavka sa bude rie5if v priebehu roka 2016 v pripade, Ze,

sa ziska aj sponzorsfuo na projekt bude sa rie5if aj spolufinancovanie z rozpodtu mesta.
Hlasovanie
zai 6 (Marta Bal5Zov6, Klaudia lvanovldov6, lvona Vicianovd, Roman Sira, Erika Gr6czov6, Henrieta Hol6)
proti : 0

zdEal sa: 0
Uznesenie bolo jednomysel'ne schv6len6.

K bodu 8:

Z6kladn6 v'ichodiskov6 ukazovatele n6vrhu rozpoitu Mesta Zlat6 Moravce na roky 2016 ai2018
Finandn6 komisia preloZila tento materi6l na nasleduj[ce rokovanie komisie vzl'adom k pokrodil6mu casu a mnoZsfuu
materi6lov, ktor6 bolo potrebn6 prerokovaf na dne5nom zasadnuti komisie za ucasti prizvanyi,ch osOb.

K bodu 9:

N6vrh na zmenu rozpoitu Mesta Zlat6 Moravce na rok 2015
Finandn6 komisia prerokovala predloZenf materidl a prijala nasledovn6 uznesenie:
UZNESEN|E d. 95/2015
Finandn6 komisia odporuiila N5vrh na zmenu rozpodtu Mesta Zlat6 Moravce na rok 2015 predloZit na rokovanie
mestsk6ho zastupitelstva na schv6lenie.
Hlasovanie
za'. 6 (Marta Bal6Zov6, Klaudia lvanovi6ov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika Grdczovl, Henrieta Hol6)
proti: 0

zdrZal sa: 0

Uznesenie bolo jednomysel'ne schv6len6.

K bodu 10:

N6vrh Dodatku i. 4 na noveliz6ciu VZN mesta d. 1112013 o urden[ vf5ky dotricie na prevddzku a mzdy na iiaka
zdkladnej umeleckej Skoly, diet'a materskej Skoly a Skolskich zariaden[ so sidlom na tzemi mista Ztat6
Moravce
Finandnd komisia prerokovala predlozen! materi6l a prijala nasledovn6 uznesenie:
uzNEsENtE d. 96/2015
FinancnS komisla odporuea schv6lit Dodatok d. 4 na noveliz6ciu VZN mesta e. fl2013 o urdeni v.isky dot6cie na
prev6dzku a mzdy naZiaka z6kladnej umeleckejSkoly, diefa materskejSkoly a Skolsklch zariadeniso sidlom na fzemi
mesta Zlat6 Moravce

Hlasovanie
zai 6 (Marta Bal5Zov6, Klaudia lvanovidovS, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika GrAuovA, Henrieta Hold)
proti : 0

zdrZal sa: 0
Uznesenie bolo jednomysel'ne schvdlen6.

K bodu 11:

N6vrh Dodatku i.4 na noveliz6ciu VZN mesta d. SnUl Z6sady hospoddrenia s majetkom mesta
Finandnd komisia prerokovala predlozen! materi6l a prijala nasledovn6 uznesenie:
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UZNESENIE d. 97/2015
Finandn6 komisia odpor(tia schvdlit Dodatok d. 4 na noveliz6ciu VZN mesta e.512011Zdsady hospod6renia s majetkom
mesta

Hlasovanie
za: 6 (Marta Bal6Zov6, Klaudia lvanovidov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika Gr6czov6, Henrieta HolS)

proti : 0

zdrZal sa: 0
Uznesenie bolo jednomysel'ne schv6len6.

K bodu 12:

R6zne
V tomto bode rokovania bolo prerokovan6:

12.1. Vysvetlenie probl6mu ohladom revizii a pravidelnej prehliadky vyt'ahov v budove DOS

K tomuto bodu rokovania boli prizvani: lng. lvana Va5kovidovd, referentka pre BOZP a PO, lng. Miroslav Slos6r ako

blivalf prednosta MsU, Mgr. Peter Sendlai, poverenil'vedenim m.p. SluZbyt

lng. Va5kovicov6 - uviedla, Ze dna 17.12.2012 nast[pila na mesto ako energetik. Nesk0r jej bola zmenend pracovnd

n6pli na technik BOZP a PO.

Vysvetlila, ako sa dostala firma Liftservis s.r.o., Levice k odbornym prehliadkam a sk05kam zdvihacich zariadeni a predo

t6to firma vykon6vala aj opravy, 0drZbu a dozorovanie vft'ahov v budove DOS. Z6roven poskytla podklady o jej

oboznamovani vedenia mesta a n6slednom rozhodovani o veci zo strany vedenia mesta:
ln5pektor6t pr6ce vykonal v Meste Zlat6 Moravce in5pekciu, bolo zistenych 33 z5vad, jednou zo z6vad bolo

zdvihacie zariadenie na vffahu v MS Zitavsk6 n6breZie, k 30.9.2012 bolo pokebn6 odstr6nif tieto zdvady, zodpovednou

osobou bol Mgr. Marek Horvdt. Zdvihacie zariadenia nerobl vel'a firiem, Lift-Servis je jednou z nich, t0to firmu zabezpedil
Mgr. Horv6t na odborn6 prehliadky a sk0Sky zdvihacich zariadeniv MS a DOS, to bolo e5te v r.2012. Od 01.01.2013
prech6dzal majetok zo SluZbytu na Mesto Zlat6 Moravce na zdklade odnatia majetku zo spr6vy. Zddraznila,2e vZdy
vystupovala pod svojim priamym nadriadenfm, ktorfm je Bc. Nociar, nakol'ko je vykonnfm pracovnikom, nie riadiacim.
Bc. Nociar komunikoval s Mgr. Sendlaiom, ktonf sa vyjadril, Ze ked' nebudri oni robif odborn6. prehliadky, tak nebud0
robit ani UdrZbu vlZahov v DOS. Poslala spr6vu o tejto skutodnosti vtedajSiemu prednostovi MsU, ktonfm bol v tom dase
Mgr. M6rio Len6rt, s uvedenim, Ze kto m6 zabezpedovat vSetky tieto dinnosti. Koncom m6ja 2013 mal m6j ved0ci aj s
ved[cim odd. projektov a VO za Ulohu vykonat prieskum trhu, osloven6 boli 3 flrmy a vyhral Lift-Servis, ktonf mal

najufhodnej5iu cenu. Osloveny bolaj p. Barborik. Lift-Servis maldo 31.12.2014 zmluvu s mestom, teraz robitrlto sluZbu
p. Barborik. PredloZila "Servisn[ knihu", ktor( viedol SluZbyt a podla zdznamov boli v5etky vftahy uveden6 ako
prevddzkyschopn6. Prednosta Mgr- Sira sa vyjadril, Ze veci je treba zabezpedif. lng. Slos6r sa k mojim odpor0daniam
nevyjadril alebo k n6vrhom na opatrenia, ktonfmi treba zabezpecif odborn6 prehliad$ a skri5ky v5etlcfch technickfch
zariadeni. Je to mojou povinnostou upozornovaf na tieto veci, nakol'ko to m6m v n6plni pr6ce,

JUDr. Esterkov6 - s0 tu 2 firmy Lift-Servis a p. Barborik, je podozrenie, Ze s0 tieto sluZby predraZen6. Opftala sa Mgr.
Sendlaia, di by mohol tieto sluZby vykon6vat SluZbyt
Mgr. Sendlai - 5no, mohli by sme tieto SluZby zabezpedovat a sme dokonca 3x lacnej5i ako spominan6 firma. Ked to
m0Zeme robit pre predan6 byty, preco to nem6Zeme robit pre mestsk6 byty. Mal som n6jden0 firmu, ktord bola
lacnejSia.

lng. Gr6czovS - ak som dobre pochopila, firma Lift-Servis robila pre mesto uZ pred nAstupom lng. Va5kovidovej
Mgr. Sira - v dobe, ked'bola budova DOS v spr6ve SluZbytu, pdn riaditel'si zabezpedoval revizie a opravy vo vlastnej
r6Zii. Potom, ked' byty pre5li pod mesto, pre5la aj tSto povinnost na mesto. Ja som ako prednosta nerie5il, ako sa
zariadia moji podriadeni, bolo pokebm6 zabezpedit verejn6 obstar6vanie, tak lng. Ko50t ho zabezpedil na zdklade
podkladov od lng. Va5kovidovej.

lng. Va5kovidovd - uviedla ,Ze md inform6cie o tom, Ze pani prednostka m6 na Stvrtok pozvan6ho Mgr. Sendlaia a dvoch
p6nov na rokovanie ohl'adom zabezpedenia sluZieb BOZP a P0 externym spOsobom.

Na zdver vzniesla poZiadavku a odporuiila, aby finanind komisia dohliadla na to, aby sa v pripade, ak d6jde k zruseniu
pozicie technika BOZP a PO urobilo verejnd obstardvanie na tieto sluiby, nakolko sa jednd o tieto sluiby -
bezpeinostnotechnick*, pracovnd zdravotnd sluiba a zebezpeienie pred poZiarmi.
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12.2. lnformdcia o iiadosti m.p. Sluibyt o zmenu rozpoitu
lnform6ciu predniesol Mgr. Peter Sendlai, povereni vedenlm podniku. Uviedol, Ze predloZili na mesto Ziadost o ripravu

rozpoctu zn2enim prispevku na opravy a 0drZbu budov v majetku mesta. Ako dOvod uviedol Setrenie na tomto

stredisku.

Opftal sa na moZnosf vyrovnania pohl'ad6vky SluZbytu vodi ZSm vo vf5ke 20.000 eur, nakol'ko na predch6dzajfcej

komisii riaditel'ZSm, lng. Sbs6r prisl'0bil uhradit 10.000 ew za podmienky, Ze sa dohodn0 na vz6jomnom zSpodte

10.000 eur a 10.000 eur bude odpisanfch.

Finandn6 komisia vzala inform6ciu na vedomie.

12.3. lnformdcia o situdcii v Technick!,ch sluZbdch mesfa a Zdhradnic$ch sluibdch mesfa
lnformdciu predniesol poverenf riaditel'TSm a ZSm, lng. Miroslav Slos6r, ktory uviedol, 2e v TSm vydal 3 prikazn6 listy

riaditela, na skl6dke TKO sa nevyd6vali daiov6 doklady, z toho d0vodu tam od dne5n6ho dha zaviedol registradn0
pokladhu, na skl6dke nevyd6vali prijmov6 pokladnidn6 doklady, doklad dali len tomu, kto si ho vyZiadal.

Dalej informoval o stave v TSm:
- pren5jom kompaktora 2a4.500 eur mesadne, n6jomn6 nebolo uhraden6 za8.aZ 10. mesiac, po ukondeni zmluvy
bude kompaktor v majetku TSm
- podnikatelsk6 dinnost je v z6pornlch dislach
- neboli vyplatend karty za PHL asi 10.000 eur, mali ich zablokovan6
- dnes pri5iel prispevok z mesta, musime vyplatit Wplaty 28,000 eur, odvody 23.000 eur (aj za predch6dzaj0ce mesiace)
- obce s0 dl2n6 za odvoz odpadu, napr. Obec Hostie je dlZn6 7.000 eur

lng. Gr6czov6 - piitala na situ6ciu v Z6hradnickych sluZb6ch, ci je tam "stop stav" prijimania zamestanncov, nakol'ko ju

oslovujU l'udia, dije moZn6 sa tam zamestnaf. Blivald zamestnankyila sa pytala, dije moZnosf opdtovn6ho zamestnania,
odi5la na z6klade vlastn6ho rozhodnutia, nakol'ko sa jej nep5dila skutocnost Ze ne0dtovali za v5etky poslqltnut6 sluZby.

Dr. lvanovidov6 - hovorili ste, Ze m6te v ZSm na Wplaty len do okt6bra
lng. Slos6r - je to tak, m6me poslednlich 20.000 eur nevyderpanfch z prispevku na tento rok. P6n Tomajko podpisal
d'alSie spliitkov6 kalend6re, o ktonfch sme nevedeli. Z6rovefi predloZil ristnu Ziadost na zvy5enie prispevku pre ZSm,
uviedol, 2e potrebuj0 20.000 eur na kaZdy mesiac do konca roka 2015.
lnformoval o dorudenej viizve ZSm z advok6tskej kancel6rie, ktor6 zastupuje IMEXFIN, s.r.o. Nitra vo veci uhradenia
dlZnej sumy za dodanie truhiel aj s prislu5enstvom vo vySke 65.553,52 eur. Dha 02.10.2015 bol predloZen!, 0kresn6mu
s0du v Nitre n5vrh na zadatie konania o zapltenie sumy 55.121,13 eur s prisluSensfuom.

Dr. lvanovidovii - je podla V6s rie5enim spojenie podnikov?

lng. Slos6r - urdite, uZleraz neviem, kde som. Technika TSm sa dii vyuZit na sluZby, ktor6 zabezpeduj0 ZSm. Vedenie
podniku bude v are5li TSm, cel6 budova na Sl6dkovidovej ulici bude pon0knut6 na pren6jom. Chcel som odistit
podnikatel'sktl dinnosf, ale dozvedel som sa o d'alSom dlhu za truhly od in6ho dod6vatel'a.
Dr. lvanovidovd - viete urobit 0dtovn( uz6vierku, aby sme mohli spojit podniky?
lng. Slos6r - ekon6mka dostala napomenutie za nrube poru5enie piacovnej discipliny, ak neurobi uzSvierku, ddm zru5if
jej pracovn6 miesto

Prim6torka - vyzvala dlenov komisie, aby schv6lili n5vrh na zl]denie podnikov

Finandn6 komisia prijala nasledovn6 uznesenie:

UZNESENTE d.98/2015
Finandn6 komisia odporuia zl(dit mestsk6 prlspevkov6 organiz6cie Technick6 sluZby mesta a Zdhradnicke sluZby
mesta od 01.01.2016.
Hlasovanie
zai 6 (Marta Bal6Zou6, Klaudia lvanovidov6, lvona Vicianov6, Roman Sira, Erika Gr6czov5, Henrieta Hol6)
proti : 0

zdrZal sa: 0

Uznesenie bolo jednomysel'ne schvSlen6.
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K bodu 13:

Disftusia
Do tohto bodu nebolZiaden prispevok.

K bodu 14:

Ziver
Zasadnutie finandnej komisie MZ bolo ukoncen6 o 20.00 hod.

Predsedkyia komisie ukondila zasadnutie finandnej komisie a podakovala pritomnfm za fdast.

V Zlatfch Moravciach, 22.10.2015

xsrs

hr*,ffi
PaedDr. Klaudia lvanoviiovi
predseda komisie

Zapisara: frrr/r^a
lng.lveta Szobiovi
sekret6r komisie
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